

March 3, 2023



30 Ağustos - 1 Eylül tarihleri arasında İstanbul Haliç Kongre Merkezi'nde gerçekleştirilecek olan IAOM Avrasya Konferans ve Fuarımızda sizleri aramızda görmekten ve davet etmekten onur ve mutluluk duyuyoruz. Konferans ve Sergi ile ilgili tüm detaylara [www.iaom-eurasia.info](http://www.iaom-eurasia.info).

We are honored and happy to see and invite you among us at our IAOM Eurasia Conference and Exhibition, which will be held in Istanbul, Haliç Congress Center between August 30 and September 1. All details about the Conference and Exhibition can be accessed at [www.iaom-eurasia.info](http://www.iaom-eurasia.info).

Для нас большая честь и радость видеть и приглашать вас среди нас на нашу конференцию и ярмарку IAOM Eurasia, которая пройдет в Стамбульском конгресс-центре Haliç с 30 августа по 1 сентября. Все подробности о конференции и выставке можно найти на сайте [www.iaom-евразия.info](http://www.iaom-евразия.info).

Kurs programının teorik bölümünün 30 Ağustos-1 Eylül 2023 tarihleri arasında IAOM Avrasya Konferans ve Sergisinin yapılacağı Haliç Kongre ve Sergi Salonunda İstanbul'da başlaması ve sonrasında uygulamanın ise Samsun ve Çorum'da yer alan Ulusoy Un ve Alapala Eğitim Merkezinde 2-6 Eylül arasında devamının sağlanması planlanmaktadır. Erkaya ve Anamed Laboratuvarları ekipman ve hizmetler sağlayacak, Muhlencheme un katkısı desteği ve fırıncılık hizmeti sağlayacaktır.

Detaylar ve kurs kayıt detaylarına [www.iaom-eurasia.info](http://www.iaom-eurasia.info) ve [www.turkishflour.org](http://www.turkishflour.org) ulaşılabilir

The theoretical part of the course program will start in Istanbul at the Haliç Congress and Exhibition Hall, where the IAOM Eurasia Conference and Exhibition will be held between 30 August-1 September 2023, and the application will continue between 2-6 September at Ulusoy Un and Alapala Training Center in Samsun and Çorum. is planned to be provided. Erkaya and Anamed Laboratories will provide equipment and services, Muhlencheme flour contribution support and bakery services will be provided.

Details and course registration details are available at [www.iaom-eurasia.info](http://www.iaom-eurasia.info) and [www.turkishflour.org](http://www.turkishflour.org)

Теоретическая часть программы курса начнется в Стамбуле в Конгрессно-выставочном зале Haliç, где с 30 августа по 1 сентября 2023 года пройдет конференция и выставка IAOM Eurasia, а прием заявок продолжится со 2 по 6 сентября в Ulusoy Un. и учебный центр Алапала в Самсуне и Чоруме. планируется предоставить. Erkaya и Anamed Laboratories предоставят оборудование и услуги, будут предоставлены услуги по сбору муки Muhlencheme и пекарни.

Подробная информация и информация о регистрации на курс доступны на сайтах [www.iaom-eurasia.info](http://www.iaom-eurasia.info) и [www.turkishflour.org](http://www.turkishflour.org).

Click

Click

# make sure you miss nothing

Reduce your operational costs through our holistic approach  
for integrated, tailored turn-key solutions.

 Alapala

CONTACT



IFPRI-AMIS SEMINAR SERIES

**Ukraine One Year Later: the impact of the war on agricultural markets and food security**

Co-organized by IFPRI and Agricultural Market Information System (AMIS)

Dr. Eren Günhan Ulusoy  
IAOM Eurasia Director  
Chairman of Executive Board  
Ulusoy&Söke Mills

IFPRI AMIS

**IFPRI-AMIS Policy Seminar Series**  
Making Sense of Food and Agricultural Markets

**Ukraine One Year Later**  
The impact of the war on agricultural markets and food security

March 8, 2023  
9:00 - 10:30AM EST

INTERNATIONAL FOOD POLICY RESEARCH INSTITUTE (IFPRI)

MARKET MONITOR

## **Ukraine One Year Later: the impact of the war on agricultural markets and food security**

Co-organized by IFPRI and Agricultural Market Information System (AMIS)

### **Wednesday March 8th, 2023 - 9:00AM to 10:30AM EST**

With the war in Ukraine entering its second year, global markets continue to feel its effects. World stock levels for wheat, feed grains and soybeans remain tight, and while prices have fallen back to pre-war levels, much uncertainty remains. This seminar will examine how the war has affected global markets, particularly wheat markets. Speakers will discuss the war's impacts on Ukraine's producers, wheat buyers and importers in the MENA region, and households in Egypt and Yemen. In addition, the discussion will address export and other restrictions that have exacerbated price levels and volatility.

Among other speakers, Seth Meyer, Chief Economist, USDA and AMIS Chair, Nicholay Gorbachev, President, Ukrainian Grain Association (UGA) and Dr. Eren Günhan Ulusoy, Director, International Association of Operative Millers Eurasian Region (IAOM) will be panelists moderated by Joseph Glauber, Senior Research Fellow, IFPRI and Secretary, Agricultural Market Information System (AMIS)

### **Bir Yıl Sonra Ukrayna: savaşın tarım pazarları ve gıda güvenliği üzerindeki etkisi** IFPRI ve Tarım Piyasası Bilgi Sistemi (AMIS) tarafından ortaklaşa düzenlendi

### **Çarşamba Mart 8th, 2023 - 9:00AM - 10:30AM EST**

Ukrayna'daki savaşın ikinci yılına girmesiyle birlikte küresel piyasalar etkilerini hissetmeye devam ediyor. Buğday, yemlik tahıllar ve soya fasulyesi için dünya stok seviyeleri sıkı kalmaya devam ediyor ve fiyatlar savaş öncesi seviyelere düşmüş olsa da, hala çok fazla belirsizlik var. Bu seminer, savaşın küresel piyasaları, özellikle buğday piyasalarını nasıl etkilediğini inceleyecek. Konuşmacılar, savaşın Ukrayna'daki üreticiler, MENA bölgesindeki buğday alıcıları ve ithalatçıları ile Mısır ve Yemen'deki hane halkları üzerindeki etkilerini tartışacaklar. Buna ek olarak, tartışma, fiyat seviyelerini ve oynaklığı şiddetlendiren ihracat ve diğer kısıtlamaları ele alacaktır.

Diğer konuşmacılar arasında; USDA ve AMIS Başkanı Baş Ekonomisti Seth Meyer, Ukrayna Tahıl Birliği (UGA) Başkanı Nicholay Gorbachev ve **Uluslararası Değirmenciler Avrasya Bölgesi Operasyonu Derneği (IAOM) Direktörü Dr. Eren Günhan Ulusoy** paneslit olarak katılacak ve panel, Joseph Glauber, Kıdemli Araştırma Görevlisi, IFPRI ve Sekreter, Tarım Piyasası Bilgi Sistemi (AMIS)

### **Украина год спустя: влияние войны на сельскохозяйственные рынки и продовольственную безопасность**

Совместная организация IFPRI и Информационной системы сельскохозяйственного рынка (AMIS)

### **Среда, 8 марта 2023 г., с 9:00 до 10:30 по восточному поясному времени.**

Поскольку война в Украине идет уже второй год, мировые рынки продолжают ощущать ее последствия. Мировые запасы пшеницы, фуражного зерна и соевых бобов остаются низкими, и хотя цены вернулись к довоенным уровням, сохраняется большая неопределенность. На этом семинаре будет рассмотрено, как война повлияла на глобальные рынки, особенно на рынки пшеницы. Спикеры обсудят влияние войны на украинских производителей, покупателей и импортеров пшеницы в регионе MENA, а также на домохозяйства в Египте и Йемене. Кроме того, в ходе обсуждения будут рассмотрены экспортные и другие ограничения, которые усугубили уровень цен и волатильность.

Среди других спикеров Сет Мейер, главный экономист, председатель USDA и AMIS, Николай Горбачев, президент Украинской зерновой ассоциации (УЗА) и д-р Эрен Гюнхан Улусой, директор Международной ассоциации оперативных мельников Евразийского региона (IAOM) выступят с докладами, которые будут модерировать

Click



Eurasia President of IAOM (International Flour Industrialists and Grains Association) Dr. Eren Günhan Ulusoy gave information about the efforts to meet the bread and food needs of earthquake victims after the 7.7 and 7.6 magnitude earthquakes in Kahramanmaraş in the program "Economy Notes" broadcast on A Para TV today (February 09, Thursday).

Depremden etkilenen 10 kenti kapsayacak biçimde; Doğu Anadolu bölgesinde 15, Güneydoğu Anadolu Bölgesinde 56, Dicle Bölgesinde 55 ve Çukurova Bölgesinde 22 olmak üzere toplam 128 adet Un Değirmeni mevcuttur. Türkiye'de toplamda aktif 535 un fabrikası %55 kapasite ile çalışmaktadır. Deprem bölgesindeki fabrikalar %25'ni oluşturmaktadır. Deprem bölgesinde 10 kadar fabrikada hasar olduğunu öğrenmiş bulunmaktayız. Ayrıca bölgede makarna, bulgur, yem ve nişasta fabrikaları da yer almaktadır.

Covering 10 cities affected by the earthquake; There are 128 Flour Mills in total, 15 of which are in the Eastern Anatolia Region, 56 in the Southeastern Anatolia Region, 55 in the Dicle Region and 22 in the Çukurova Region. A total of 535 active flour factories in Turkey are working with 55% capacity. Factories in the earthquake zone constitute 25%. We have learned that about 10 factories were damaged in the earthquake zone. There are also pasta, bulgur, feed and starch factories in the region.

Покрытие 10 городов, пострадавших от землетрясения; Всего насчитывается 128 мукомольных заводов, 15 из которых находятся в регионе Восточной Анатолии, 56 — в регионе Юго-Восточной Анатолии, 55 — в регионе Дикле и 22 — в регионе Чукурова. Всего в Турции 535 действующих мукомольных заводов загружены на 55%. Заводы в сейсмоопасной зоне составляют 25%. Нам стало известно, что в зоне землетрясения пострадало около 10 заводов. Также в области есть макаронные, булгурные, комбикормовые и крахмальные заводы.

Click



## SPECIAL REPORT



Vural Kural  
Founder & CEO



SUSTAINABLE MILLING SOLUTIONS

### TÜRK UN SANAYİSİ VE TAHİL PİYASALARI DEPREM ÖNCESİ VE SONRASI

2020 yılında başlayan pandemi ve etkileri, Dünya'da ve Türkiye'de yaşanan birbirine bağlı yada bağımsız ekonomik ve mali gelişmeler Ukrayna-Rusya savaşı ve tahıl piyasaları Tahıl koridoru ve sonuçları Deprem ve sonrasında Türkiye ve deprem bölgesi olarak un sanayisi, Tahıl üretimde arz eksiliği ve iklim değişikliği, Seçime yönelik olarak uygulanan destekler ve un sanayisine etkileri, Üretim, dış ticaret ve rekabet sorunları, Tahıl depolama, Rusya tahıl politikası, kapasite kullanımı

### TRUKISH FLOUR INDUSTRY AND GRAIN MARKETS BEFORE AND AFTER EARTHQUAKE

Vural Kural, CEO, SMS & IAOM Avrasya tarafından hazırlanan Deprem öncesi ve sonrası Türk un sektörü ve tahıl piyasaları analizi raporuna burdan ulaşabilirsiniz.

You can find the analysis of Turkish flour sector and grain markets before and after the earthquake prepared by Vural Kural, CEO, SMS & Executive Secretary, IAOM Eurasia

Вы можете найти анализ рынка муки и зерна в Турции до и после землетрясения, подготовленный Вуралом Куралом, генеральным директором, SMS и исполнительным секретарем IAOM Eurasia.

More

### Grain Feed & Milling Magazine

Home > Exclusive > TURKISH FLOUR INDUSTRY,  
GRAIN MARKETS BEFORE AND AFTER THE  
EARTHQUAKE

Poster In Mar 01, 2023 13:52:26

### TURKISH FLOUR INDUSTRY AND GRAIN MARKETS BEFORE AND AFTER THE EARTHQUAKE

Click



BalaguerRolls  
High Quality Centrifugally Cast Rolls



ANAMED & ANALİTİK GRUP  
ANALİTİK ÇÖZÜMLERDE GÜVENCENİZ



BERVA®



The World Agricultural Supply and Demand Estimates (WASDE) is prepared and released by the World Agricultural Outlook Board. Report is released monthly, and provides annual forecasts for supply and use of U.S. and world wheat, rice, coarse grains, oilseeds, and cotton.

Dünya Tarımsal Arz ve Talep Tahminleri (WASDE), Dünya Tarımsal Görünüm Kurulu tarafından hazırlanır ve yayımlanır. Rapor aylık olarak yayınlanır ve ABD ve dünya buğdayı, pirinç, iri taneli tahıllar, yağlı tohumlar ve pamuğun arzı ve kullanımına ilişkin yıllık tahminler sağlar.

Прогнозы мирового сельскохозяйственного спроса и предложения (WASDE) подготавливаются и публикуются Всемирным советом по перспективам сельского хозяйства. Отчет публикуется ежемесячно и содержит годовые прогнозы поставок и использования пшеницы, риса, фуражного зерна, масличных культур и хлопка в США и мире.

[More](#)



World Production, Markets, and Trade Report includes data on U.S. and global trade, production, consumption and stocks, as well as analysis of developments affecting world trade in grains. Covers wheat, rice and coarse grains

Отчет о мировом производстве, рынках и торговле включает данные о торговле, производстве, потреблении и запасах в США и мире, а также анализ событий, влияющих на мировую торговлю зерном. Охватывает пшеницу, рис и грубые зерна.

Dünya Üretim, Pazarlar ve Ticaret Raporu, Amerika Birleşik Devletleri ve dünyadaki ticaret, üretim, tüketim ve stoklara ilişkin verilerin yanı sıra dünya tahıl ticaretini etkileyen olayların bir analizini içeriyor. Buğday, pirinç ve iri taneli tahılları kapsar

[More](#)





SUSTAINABLE MILLING SOLUTIONS

Follow Us



Contact

International Association of Operative Millers – Eurasia  
İçerenköy Mh. Umut Sk. AND Plaza No: 10-12 Kat:18  
Kozyatağı, Ataşehir - İSTANBUL / TURKEY  
P: +90 216 594 58 26 • F: +90 216 594 57 99  
[info@iaom-eurasia.info](mailto:info@iaom-eurasia.info) | [www.iaom-eurasia.info](http://www.iaom-eurasia.info)

По вопросам размещения объявлений обращайтесь  
Мобильный и Whatsupp: +90 (533) 281 43 12  
Эл. Почта: [info@iaom-eurasia.info](mailto:info@iaom-eurasia.info)

ADVERTISE

PAST ISSUES

[View in browser](#)

[Unsubscribe](#)

[Bu maili almak istemiyorsanız lütfen buraya tıklayınız](#)

Button